

Bestyrelsen



DATO og TID	22. oktober 2025 kl. 18.00-21.00
STED	Microsoft Teams
DELTAGERE	Pau Lund-Larsen (PLL), Jørgen Bentzen (JBZ), Lars Mayland (LMA), Robert Mikelsons (RMI), Maja Pilgaard (MPI), Cecilie Køllner Olsen (CKO), Jakob Stenmann Hansen (JSH), Nicolai Kaas Nordstøm (NKN), Claus Bøllingtoft (CLB – ref.)
GÆSTER	Sebastian Mikelsons og Marty Collins under pkt. 2.a. kl. 18.15
AFBUD	

Referat

1. Referat og dagsorden

- Referat af referat sidste møde godkendt i Teams.
- Godkendelse og prioritering af dagsorden.

Ref.

Godkendt.

2. Økonomi

- Drøftelse af deltagelse i European League mv. for seniorlandsholdene.
- Budget 2026. Første udkast.
Til orientering og drøftelse med henblik på endelige vedtagelse af budget 2026 på næste møde.
- Status. Kvartalsrapport sendes efterfølgende.
Nicolai orienterede om at Kaj vil blive involveret i og overtage økonomiopgaver.
Lars orienterede om en manglende trækning af beachtour tilmeldinger. Disse vil blive opkrævet via Mobile Pay. Der skal strammes op på opfølgning og tjek

Ref.

- Sebastian uddybede oplægget, idet der endnu ikke er udmelding fra CEV om det kommende format. Men det forventes, at der skal tilmeldes for en 2-årig periode. Marty orienterede fra kvindelandsholdet, at spillerne er klar og det er klart bedre med aktiviteter i maj-juni.
- Lars gennemgik forudsætningerne for første budgetudkast.
Bestyrelsen giver mandat til tilmelding for 2 år ud fra oplægget under forudsætning af at kommende udmelding om ny struktur fra CEV ikke medfører øgede omkostninger for deltagelse. Dette indarbejdes i budget til vedtagelse på næste bestyrelsesmøde.
- Claus orienterede om status, der stort set er som på sidste møde, og stadig ser positivt ud i forhold til budgettet. Kvartalsrapport sendes til bestyrelsen.

Nicolai orienterede om at Kaj er ved at overtage økonomiopgaver, som han vil overtage ansvaret for senest ved årsskiftet.

3. Volleyball Danmarks strategi

Oplæg fra arbejdsgruppen.

Feedback fra administrationen.

Ref.

Pau ridsede processen op. Der er bevidst sat ambitiøse mål.

Nicolai orienterede om positiv debat i administrationen og input herfra.

Der tages nu dialog med kredse og klubber om oplægget frem mod repræsentantskabsmødet.

Der var ros til arbejdsgruppen fra de øvrige bestyrelsesmedlemmer.

Pau konkluderede er at der arbejdes videre med oplægget. Der skal senere evt. sættes økonomi på.

Næste punkt er at planlægge involvering af kredse m.fl.

4. Kings & Queens evaluering og next step

Ref.

Punktet udskydes.

5. Indtrædelse I Dansk Sandalliance

Indstilling til beslutning fra PAU. BILAG

Ref.

Pau supplerede det udsendte oplæg.

Bestyrelsen tiltræder, at vi indtræder i Dansk Sandalliance og arbejder videre i det regi.

6. Kommende møder mm.

a. Næste møde den 10. december kl. 18-21.

- Budget 2026 vedtagelse
- Kings & Queens evaluering

Ref.

Intet yderligere.

7. Afsøgende dialog om strategi for internationalt bestyrelsesarbejde (Nevza, CEV og FIVB)

Ref.

Pau udtrykte ønske for at have en strategi.

- Nevza kan arrangere regionale evt. kvalificerende turneringer.
- CEV støtter ikke, men har interesse i at vi afholder kampe.
- FIVB kan give støtte til landshold.

Pau arbejder videre med oplæg.

8 Diverse orientering

a. Orientering fra Pau.

b. Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer. Herunder evt. nyt fra udvalg.

c. Orientering fra administrationen.

Ref.

a. Udsendt til bestyrelsen.

b. Orientering fra:

- Maja orienterede om møde i Ungdomsudviklingsudvalget. Der blev snakket etik – bl.a. krænkelssager. Har vi de nødvendige politikker?
 - Jørgen: Seniorudviklingsudvalg er lidt på vågeblus, og mangler medlemmer. Dialog om samarbejde med Ungdomsudviklingsudvalget.
 - Lars: Beachtourgruppen har drøftet tilmelding til U-DM, som der har været lidt røre omkring.
 - Pau: Reglementsudvalg skal i gang. Formålet er at øge transparensen.
- c. Nicolai orienterede.
- Mathæus ansat som event- og kommerciel medarbejder i 2-årig projektstilling 30 timer/uge. Der var mange ansøgere.
 - Mie skal på barsel fra marts. Britt Hofstedt ansættes som barselsvikar.
 - Der er god stemning på kontoret.
 - Vi er flyttet til en anden bygning, det tyder på at blive godt.
 - Vi er indgået i samarbejde om et "ølprojekt", hvor VD eller klubber får andel af salget. Det drives af ildsjæle.
 - JFM ny streamingpartner er gået positivt ind i samarbejdet. Der er forskellige tiltag og god dialog.
 - Aftalen med Julemærkefonden forlænges ikke ved udgangen af 2025.
 - Hvad er holdningen til at være synlige og repræsenteret? Bestyrelsen er tryk ved at Nicolai fremmer VD's interesser. Jakob: der kunne godt bruges mere tid i bestyrelsen på politiske dagsordener. Pau og Nicolai lægger strategi. Lars: Kan der sættes et fast punkt om hvad der rører sig.
 - Vi har fået rapport om bl.a. kendskabsgrad til volleyball. Sendes til bestyrelsen. Ønske om mere databaseret tilgang.

9. Eventuelt

Ref.

Intet at referere.